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Voorzitter, voor ons liggen de jaarstukken van 2019. Als je naar de resultaten van de vorige 
twee colleges kijkt, mogen we als Brabanders zeker niet klagen. Ik ben nu al benieuwd of ik 
deze woorden volgend jaar kan herhalen. 
 
We zijn blij dat het College de Wet Bibob nu structureel toepast bij alle sectoren waar dit 
wettelijk gezien mogelijk is. Iets wat GroenLinks Brabant ook in haar verkiezingsprogramma 
heeft staan. Je ziet wat er gebeurt als je goed gaat handhaven: er gaat onder meer een 
belangrijke preventieve werking vanuit. GS geeft in antwoord op onze technische vragen 
aan dat partijen zich hebben teruggetrokken uit bijvoorbeeld inkoop- en 
aanbestedingsprocedures of subsidieaanvragen, nadat zij een Bibob-vragenlijst 
toegezonden kregen. Dit is een teken dat het werkt. 
 
Ook geeft de fractie van GroenLinks graag een compliment voor het feit dat GS in 2019 pro-
actief gebruik heeft gemaakt van het adviesrecht bij activiteiten vlak over de grens. Maar 
daarover is dan gek genoeg weer niet gerapporteerd in de jaarstukken; wat ons betreft 
mocht dat er best in. 
 
Wat de fractie van GroenLinks zorgen baart is dat meerdere Brabantse gemeenten niet 
voldoen aan de taakstelling met betrekking tot huisvesting van statushouders, daarvoor 
heeft GroenLinks dan ook al vaker in deze zaal aandacht gevraagd. Het is nog steeds niet 
op orde. Zeven gemeenten hebben die taakstelling niet gehaald. Tijd voor een tik op de 
vingers, wat GroenLinks betreft. Hoe denkt GS daarover? 
We verbazen ons er ook over dat het COA bij 33 gemeenten niet genoeg 
vergunninghouders kreeg gekoppeld. Wat was hier nu precies aan de hand, en is dit 
inmiddels opgelost in Brabant? Graag een reactie van het College. 
 
In het jaarverslag is aangegeven dat er in Brabant weinig geluidhinder is boven de wettelijke 
normen. Maar deze wettelijke normen liggen ver boven de gezondheidskundige normen. Het 
kan zorgen voor slaapverstoring en een verhoogt risico op hart- en vaatziekten. Het WHO en 
RIVM adviseren daarom ook lagere normen en meer aandacht voor geluidhinder. Wat gaat 
de provincie doen met het RIVM advies over geluidhinder? Worden er nieuwe plannen 
gemaakt om de geluidhinder terug te brengen naar de gezondheidskundige normen? Graag 
een reactie. 
 
Economie en mobiliteit zijn met elkaar vervlochten, zo laat ook de coronacrisis weer zien. 
Minder economische activiteit maakt files en volle treincoupés als sneeuw voor de zon 
verdwijnen. 2019 stond in teken van stikstof en PFAS qua wegprojecten, maar zo schrijft de 
gedeputeerde, werd er bij de N69 is goed geanticipeerd op de nieuwe situatie en kan de 
aanleg inclusief aansluiting op de A67 doorgaan. En een paar zinnen verderop de landelijke 
verlaging van de maximumsnelheid creëert ruimte voor een beperkt grote infrastructurele 
projecten. Hoe heeft de nieuwe situatie van 2020 invloed op het handelen van dit College en 
welke lessen trekken zij in relatie tot haar mobiliteitsbeleid? Is er wellicht in tegenstelling tot 
2019 een situatie ontstaan dat we eerder zouden moeten vertragen dan ruimte creëren en 
goed anticiperen? Graag een reactie. 
 



Het doorvragen op de actuele grondprijs sterkt GroenLinks in de overtuiging dat we 
decennia te laat zijn begonnen aan het afmaken van het NNB. We hebben nu lang niet 
genoeg geld in kas om de beoogde hectare te realiseren. Hoe kijkt het College hier 
tegenaan?  
 
Dan nog landbouw, daar is in 2019 natuurlijk veel over gesproken. De fractie van 
GroenLinks mist een duidelijk weergaven van prestaties en indicatoren voor het meten van 
de transitie naar kringlooplandbouw en kan uit deze jaarstukken niet opmaken dat er alles 
aan gedaan is om een goede balans tussen landbouw en omgevingskwaliteit te realiseren. 
We zullen hier bij de Burap op terugkomen met een motie. 
 
Onder agrofood wordt circulaire economie meegenomen, maar echter nog beperkt tot de 
indicator en streefwaarden van het realiseren van 4 nieuwe teelten. Deze hebben veel tijd 
gekost en zijn dus nog niet behaald. Wat betreft GroenLinks zit hier een leerpunt mbt 
tijdsindicaties voor het toekomstige beleid. Kwaliteit kost tijd, laten we realistische doelen 
stellen en deze opgaven daadkrachtig aanpakken, de fractie van GroenLinks kiest tenslotte 
voor kwaliteit. 
 
In de jaarstukken is het de fractie van GL niet duidelijk geworden wat er gerealiseerd is 
binnen vrijetijdseconomie. Zou het College dit kunnen toelichten? 
 
Bij energie zagen we al dat we in 2019 nog ver achter liggen op percentage duurzame 
energie; nog maar 9,2 ipv 11 %. In de industrie liep men het meeste achter maar 1 project 
ipv de afgesproken 3. Kunnen we van het college verwachten dat in de jaarstukken van 
2020 staat dat we wel het wenselijke resultaat hebben behaald? 
 
Voorzitter, ik laat het hier nu even bij. Ik ben benieuwd naar de antwoorden vanuit GS. 


